
Saksliste og referat SU-SMU  

  

Skien videregående skole   

  

Skoleår:  2022/23 Møtedato: 1. desember 2022 
 

Roller i SU-SMU    Navn   

Leder (elev)   Mathias Emanuel Aas (forfall) 

Nestleder (elev)  Ole Sven Ulrich Dornhauer (forfall) 

Andre elevrepresentanter   Tommy Ly Hoang, Yasmina Nicoline Risinggård, Nea 

Ekre Dalsegg (forfall), Ann Kristin Kise (forfall) 

Rektor/skolelederrepresentant   Stein Thomas Tusvik  

Ansattrepresentant(er)   Bente Sjøboden 

Taran Høyer (forfall) 

 

Skoleeierrepresentant   Heidi Roland Vik 

Representant 
skolehelsetjenesten  

  

  

Det skal føres referat fra alle møter i SU-SMU.   
Saksliste og referat lagres med skolens navn og møtedato i kanalen Referat og 
informasjon i Teamet OF-SU-SMU. Frist: Seinest 1 uke etter møtedato.  
I referatet skal det komme tydelig fram hvem som får ansvar for å følge opp en sak, med 
tidsfrist.  
Jf rutinen har rektor ansvar for at saksliste og referat også gjøres tilgjengelig på skolens 
hjemmeside.  
 

Til stede: 

Saksnr   Saksliste   Referat med ansvar og frister   

SMU-saker (saker som omhandler læringsmiljø)  

Fast sak   Rektor informerer om 
oppfølging av saker fra 
forrige møte, hvordan er 
innspillene fra SU-SMU 
fulgt opp?   

Elevrådet har kontroll på websiden – kontakter Bjørn 
Morten Jensen ved oppdateringer. 

 

Elevrådet oppretter en ruskomite som består av 2-3 

elever, miljøterapeuter og andre ansatte. Initiativet 

kommer som et resultat av ruskonferanse.  

 

Flere klasser har gjennomført opplegg knyttet til tv-

serien RUS. 

 

Medlemmene av SU/SMU fikk gjennomgang av 

luftkvalitet i skolens rom fra byggdrifter etter forrige 

SU/SMU. Ønske om at dette tas felles for alle 



elevene. Tommy følger opp sak med luftkvalitet i 

klasserom.  
6_22/23  Elevrådets saker Elevrådets saker blir formidlet i sak 7 og 8. 

 

7_22/23  Renovasjon og 

ryddeordning 

De har tatt saken opp med elevrådet etter forrige 

SU/SMU. De ønsker en rullering av klasser som har 

ansvar for rydding. Utfordring er hvordan rullering 

skal foregå. VG2 og 3 er mye i programfag. 

 

SU/SMU mener dette er et godt forslag – det blir satt 

opp rulleringsordning. 

- Mda,b,c får ansvar for D-fløy 

- Resten rullerer i A, B og C fløy 

- Oppfordre lærere til å minne på rydding etter 

endte timer 

 

Det er bestilt, og blir satt opp igjen søppelkasser på 

alle toaletter. 

 

Når merking er klart, blir det satt opp møte med 

elever i storsalen. Tema 

- Sortering (også info fra Ragnsells) 

- Rydding 

- Ordensreglement – hvordan skal vi ha det i 

fellesskapet 

 

Byggdriftere ser på løsninger med andre søppelkasser 

enn det som er satt ut. 

 

Det er ønske om å få antibac tilbake i klassene slik 

det var under covid. Både til vask av bord og hender. 

 

8_22/23  Skolemiljø Skien vgs Miljøterapeuter – Det er ulikt syn på hilsing i døren 

på morgenen. Flere elever synes det er veldig 

positivt, mens noen synes det ikke er ok. Målet er at 

alle skal oppleve å bli sett hver dag, og at det å 

komme til skolen oppleves som trygt og positivt. 

Eleverådsstyret tar saken med for å sjekke hvilken 

ordning som de mener vil være best for elevene. 

 

Tilstedeværelse etter skoletid. Det er ønske om at 

skolen kan være åpen etter skoletid for å kunne sitte 

og jobbe. Elevrådsstyre ser på løsninger som gjør 

dette mulig, og ser på løsning som er i d-blokk i dag. 

 

Det er ønske om å åpne idrettshallen. Det informeres 

at det allerede stort sett er åpent, med unntak av de 

dager det skal vaskes. Elevrådsstyret tar det opp med 

miljøterapeuter. 

 



 

9_22/23  Plan for elevundersøkelsen Den blir gjennomført før 20. desember 

Resultater presenteres til skolen innen 20. januar 

Etter det blir det tatt opp i de enkelte klassene 
Elevundersøkelsen (udir.no) 

  
  

   

   

SU-saker (saker som omhandler det fysiske miljøet, mer administrative tema)  

 2_22/23 Budsjett Budsjett for neste år er akkurat kommet, og blir nøyere 
tatt opp på neste møte. Vi må gjøre ulike grep for å 
spare, og det lages en oversikt og plan for dette. 
 
Inneværende år styrer vi mot ca null. 

  
  
 

 

 

https://www.udir.no/tall-og-forskning/brukerundersokelser/elevundersokelsen/

